

# DH-Sorø FU-møde

Tirsdag den 28. november 2023

kl. 11.00 - Værkerne lok. 205

ZOOM link: <https://us06web.zoom.us/j/81235319324>

28. november 2023

## Referat

**Til stede:** Dan Kiving, Pia Loop, Jan Lisbygd, Lars Pilegaard, Anita Andersen, Henning Carlsen, Gry Hayhurst, Larna Hansen, Klaus Gylling og Johnna Toft Kristensen

**Afbud:** Lene Eriksen

**1) Velkomst**

**2) Godkendelse af dagsordenen:** Godkendt med tilføjelse af nyt punkt 8 vedr. vedtægter

**3) Valg af ordstyrer:** Klaus

**4) Valg af referent:** Johnna

**5) Meddelelser:** Dan vil gerne have ordet under eventuelt

**6) Økonomi** V/Jan Lisbygd

Kassebeholdning dags dato: 15.516,49

**7) Orientering om aktiviteter:**

**A) Afholdte aktiviteter med deltagelse fra DH-Sorø siden sidste FU-møde:**

Repræsentantsskabsmøde den 27/10-2023 med deltagelse af Johnna

**B) Dialogmøder med evt. borgmester, direktionen og centerchefer (separate møder).**

**Arbejdsgruppen** - Henning, Jan og Johnna fortsætter med at arbejde videre med dette.

**Tovholder:** Henning

Arbejdsgruppen holdt møde onsdag d. 27/9-23

**STATUS dd. v/ arbejdsgruppen:** Henning orienterer om, at der skal afholdes et møde mere i arbejdsgruppennærmeste fremtid

**C) Formandskaffe:**

Der var planlagt formandskaffe med Boris (DH-Slagelse) og Johnna den 7/10-23.

Vi skulle drøfte bl.a. et evt. fælles arrangement i foråret 2024.

**STATUS v Johnna:** Mødet den 7/10 blev aflyst. Der påtænkes ny møde i løbet af december.

**8) Nyt punkt:** Nye Afdelingsvedtægter – Koordineringsgruppe i stedet for Forretningsudvalg – vi skal derfor have udfærdiget og vedtaget ny forretningsorden.

Dan orienterede om de nye vedtægter, hvad de afstedkommer i forhold til skiftet fra FU til KG.

Ny forretningsorden skal udfærdiges og vedtages på årsmøde 2024

## 9) Til / fra Handicaprådet

### Handicaprådets fokusområder:

- Samarbejde med Jobcenter om at få flere i job, og få flere unge i uddannelse/fastholde dem på en ungdomsuddannelse

### Fra seneste referat:

Det foreslås, at Handicaprådet tager teten til et fælles møde – en "workshop" med Handicaprådet, Jobcentret og DH-Sorø.

**STATUS dd v/ Johnna:** HR arbejder med nedenstående.

- Kvalitetsstandarder:  
Der tages hul på dette fokusområde i Handicaprådet i 4. Kvt.
- Hvordan vurdering af hjælpemidler foregår, herunder styringsredskaber:  
Der tages hul på dette fokusområde i Handicaprådet i 4. Kvt.
- Orientering vedr. Handicapprisen 2023 - Handicapprisen er aflyst grundet for få indstillinger.

## 10) Vejbelægning Værkerne

**Status** 21/11-23: Intet nyt.

**Johnna:** Læg vores korrespondance vedr. dette op på DH-Sorøs fb-side.

## 11) Diverse til avisen og eller sociale medier

Johnna har været telefoninterviewet vedr. omgørelsesprocenten på hjælpemiddelområdet ligger på 75% i Sorø Kommune.

## 12) Fastsættelse af KG-møder for foråret 2024

Johnna kommer med oplæg til datoer for foråret 2024 lige så snart handicaprådet har planlagt deres møderække for dette.

## 13) Eventuelt - Alt kan drøftes – Intet kan besluttes, smiler 😊

**Status v/ Lars** vedr. "konvertering" af alm. flekstur til en handicap-fleks og dermed blive "fulgt til dørs" selvom man kører almindelig kørsel.

**Dan:** Info om hjemmesiden

Info om Delrapporten og om tendens vedr. botilbud.

Dan holder stadig øje.

Opdatering fra Larna og Gry om deres arbejdsgruppe. Der arbejdes i deres gruppe, men de afventer også lidt, Formandskaffen ml Johnna og Boris og hvad der affødes deraf. Forslag til arr.: Maj 2024.

---

Stenlille Station bliver måske lavet om til Frivilligcenter (Frivilligcenter Sorø?)

---

**Punkter til næste møde:****Fremtidige møder og aktiviteter:**

11/12-2023:

**JULEFROKOST** Pedersborg Forsamlingshus kl. 18.00

Gry skriver mail ud til bestyrelsen om julearrangementet, tilmelding og tilmeldingsfrist. Koordinerer også med Jan i forhold til hvornår forsamlingshuset skal have besked om antal deltagere.